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The official guide to Dreamwave's all-new Transformers universe continues with new
bios written just for this series, along with more fantastic art of classic characters. There
are plenty of Transformers favorites, plus profiles of lesser-known stars, making this the
complete resource for Generation One fans, who can catch up with their favorite main
characters as they uncover the secrets of the Transformers comic universe.
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Comic

美洲漫画

评论

塞伯坦

-----------------------------
G1永远是G1，各种腐各种萌，各种狗血各种煽，只有你想不到的，没有你找不到的，
虽然烂尾，还是爱死它了
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书评

如果说《变形金刚》动画令这部作品变成经典，那么漫画则是在经典的基础上更加详细
的解读。包括每个人物的性格在漫画中更加突出，动画中的一些漏洞（如为什么通天晓
动画和玩具造型有出入，为什么后期“天火”没有出现）也在漫画中得到了答案，以尽
更完善的赛博坦星球世界观。很...  
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